



VOTE THE CURRY SOLIDARITY TEAM IN THE RUN-OFF!

支持**CURRY** 团结队在第二次选举投票!



WE DON'T TALK ABOUT IT. WE DO IT. 我们不是谈论. 我们做到.

- **Bargaining:** our team has faced down companies and won for UAW members. We have direct experience eliminating tiers, reinstating Cost of Living Allowances and protecting retirees.
- **谈判:** 我们的团队已经帮助多间公司的员工赢取他们的工会并且成为UAW会员。我们有直接的经验，消除等级，恢复生活津贴费用和保护退休员工。
- **Organizing:** our team has successfully organized over 23,000 new UAW members in the past 18 months!
- **组织工会:** 在过去18月，我们的团队已经成功组织超越23,000新的UAW工会会员。
- **Fighting:** our team has successfully advocated for our members to improve safety laws, win new work from government contractors and strengthen the social safety net for our retirees and more.
- **战斗:** 我们的团队成功倡导我们的工会会员们完善改进的安全法，赢得政府承包商的新工作和加强退休人员的社会安全网和其他。

Experience Matters. Putting UAW Members First!

经验是非常重要。 将UAW会员放在首位!



LAUREN FARRELL
FOR REGION 9 DIRECTOR
为第9区域主管



RAY CURRY
FOR PRESIDENT
为主席



CHUCK BROWNING
FOR VICE PRESIDENT
为副主席

Ballots start to be mailed out Jan. 12, 2023
Please return in mail by Feb. 17 for timely receipt.
选举票开始邮寄在 1月12 日, 2023年
请于 2月17日前返回邮件, 以确保及时收到。
WWW.CURRYSOLIDARITYTEAM.ORG

